
PROTOKÓŁ XIX FORUM SAMORZĄDFOWEGO POWIATU POLICKIEGO 

23 września, 2019 r. 

 

Po powitaniu obecnych (skan listy obecności w załączeniu), Przewodniczący Rady Powiatu     

w Policach, Cezary Arciszewski przeszedł do realizacji zaplanowanej agendy. 

  

  

1. Bezpłatne badania profilaktyczne na terenie Gminy Nowe Warpno 

Burmistrz Nowego Warpna, Jarosław Burba, przedstawił trudną sytuację związaną          

z ograniczonym dostępem mieszkańców do badań profilaktycznych oferowanych 

przez firmy zewnętrzne. Panie Wójt z Gmin Dobra i Kołbaskowo zaoferowały pomoc                 

z skontaktowaniu się z podmiotami oferującymi takie badania. 

 

2. Transport publiczny w Gminie Nowe Warpno. 

Burmistrz Nowego Warpna przedstawił podjęte do tej pory działania w kwestii 

rozwiązania problemu tzw. „wykluczenia transportowego” mieszkańców: negocjacje    

z dotychczasowym przewoźnikiem, rozmowy z Marszałkiem Województwa oraz             

z Wojewodą. Zaproponował, aby Powiat Policki, przy okazji opracowywania plany 

transportu, przewidział swoją rolę jako współorganizatora transportu, łącznie z gminą. 

Starosta Policki, Andrzej Bednarek, zaznaczając że do tej pory nie były prowadzone 

żadne rozmowy na ten temat, podkreślił, iż Powiat nie posiada żadnych środków 

finansowych, które na ten cel mogłyby być przeznaczone. 

Podsumowując dyskusję, Przewodniczący Rady Powiatu w Policach Cezary 

Arciszewski stwierdził, że przy obecnych poziomach dofinansowania transportu 

publicznego przez gminę i rząd nie ma możliwości rozwiązania tego problemu. 

Niemniej, Burmistrz Nowego Warpna obiecał podejmowanie dalszych starań celem 

poprawy połączeń transportowych Nowego Warpna. 

 

3. Czy Powiat, na podstawie uchwalonego  Regulaminu lokalnego programu 

wyrównywania szans edukacyjnych oraz wspierania edukacji uzdolnionych dzieci           

i młodzieży, przewiduje wdrożyć programy, które pozwolą rozwinąć się mniejszym 

szkołom, zatrzymać proces przenoszenia dzieci do innych szkół. np. wspomóc 

przygotowanie klas tematycznych, organizowanie zajęć tematycznych, szkolenia dla 

rodziców, wspieranie uzdolnionych uczniów lub inne inicjatywy wspomagające 

szkoły z terenu Powiatu Polickiego.   

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach, Cezary Arciszewski zaproponował 

korzystanie z konkursów organizowanych przez Powiat. 

Członek Zarządu Powiatu w Policach, Beata Chmielewska objaśniła jakie rodzaje 

konkursów i dla kogo przeznaczone Powiat organizuje. 

 

 

 

 

 

4. Opracowanie jednolitych zasad segregacji odpadów dla gmin powiatu polickiego 

Zastępca Burmistrza Polic, Maciej Greinert zaproponował opracowanie jednolitych 

zasad segregacji odpadów dla gmin powiatu polickiego, ale w toku dyskusji okazało 

się, iż nie ma takich możliwości. 



 

Przewodniczący Rady Powiatu w Policach, Cezary Arciszewski zaproponował 

sprawdzenie, czy istnieje dla tzw. opłat pogłównych system wymiany informacji dot. 

ilości osób celem określenia ich wysokości (za wywóz odpadów, za wodę, itp.). 

Podobna wymiana informacji mogłaby również funkcjonować odnośnie udzielanych 

przez poszczególne samorządy dotacji. 

 

5. Harmonogram naprawy i remontu dróg na terenie Gminy Dobra i Gminy Kołbaskowo 

Zebrani przedyskutowali kwestie związane z planowaniem remontów dróg będących   

w zarządzie Powiatu Polickiego. Uzgodniono, że nie jest możliwym przejęcie przez 

gminy wyremontowanych dróg. 

Starosta przedstawił wersję roboczą harmonogramu, która zostanie rozesłana do 

samorządów z prośbą o przesłanie w ciągu dwóch tygodni swoich uwag. 

 

6. Wspólne wystąpienie samorządów do Ministra Sprawiedliwości ws. nie likwidowania 

Sądu Rejonowego w Policach 

Stosowne wystąpienie zostanie przygotowane po spotkaniu Starosty z pracownikami 

Sądu. 

 

7. Sprawy różne 

Wójt Gminy Dobra, Teresa Dera poinformowała zebranych o piśmie otrzymanym            

z Gminy Miasto Szczecin ws. składowiska odpadów w Dołujach, w którym Miasto 

przyznaje, że jest jego właścicielem. 

 

Kolejny termin Forum Samorządowego ustalono na 18 grudnia 2019, godz. 10.00. 

Gospodarzem będzie Gmina Dobra. 

 

Sporządziła: Magdalena Kotowska 
Naczelnik Wydziału Rozwoju, Informacji i Promocji 




